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  - Ovo je za mene kao roditelja jako veliki događaj i vrlo sam uzbuđen. Deca su za sada srećna
i smatram da   je jako bitno da u ovim trenucima kada polaze u školu po prvi put imaju veliku
podršku roditelja. Ovo je moj prvi đak prvak koga pratim na polazak u školu, što dodatno
doprinosi mom uzbuđenju, a priredba za prijem je lepa.
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